

# 财政司司长到访 中华厨艺学院和国际厨艺学院

## Financial Secretary visits CCI and ICI



财政司司长陈茂波先生(右二)与国际厨艺学院师生合照。

Financial Secretary Mr Paul CHAN (second from right) with ICI students and teaching staff.

财政司司长陈茂波先生于5月19日到访中华厨艺学院和国际厨艺学院，与VTC主席戴泽棠先生、副主席叶中贤博士及庄坚烈先生，以及执行干事唐智强先生会晤，了解职业专才教育的最新发展。司长参观学院的培训设施并与师生交流，了解学生的学习情况，学生亦向司长介绍不同烹调艺术，展现对厨艺的热忱。

Financial Secretary Mr Paul CHAN visited the Chinese Culinary Institute (CCI) and International Culinary Institute (ICI) on 19 May, where he met with VTC Chairman Mr Tony TAI, Deputy Chairmen Dr Daniel YIP and Mr Paul CHONG, and Executive Director Mr Donald TONG to learn about the latest Vocational and Professional Education and Training (VPET) development. Financial Secretary CHAN toured around the campuses and learnt from students and teaching staff the study life of students and different culinary arts.



财政司司长陈茂波先生(右七)与VTC主席戴泽棠先生(左六)、副主席叶中贤博士(右五)及庄坚烈先生(左五)，以及执行干事唐智强先生(右一)与学生合照。

Financial Secretary Mr Paul CHAN (seventh from right), VTC Chairman Mr Tony TAI (sixth from left), Deputy Chairmen Dr Daniel YIP (fifth from right) and Mr Paul CHONG (fifth from left), and Executive Director Mr Donald TONG (first from right) and students.